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Zadeva: Nov prometni režim zaradi infrastrukturnih projektov na območju ljubljanskega 

železniškega vozlišča 

 

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL podajam svetniško vprašanje in prosim 

za pisni odgovor. 

 

Spoštovani, 

 

Na spletni strani Slovenskih železnic je bilo objavljeno obvestilo o investicijskih in 

vzdrževalnih delih na infrastrukturi, s poudarkom na ljubljanskem železniškem vozlišču. 

Investicijska in vzdrževalna dela pozdravljamo, vendar pa je nerazumljiv način, kako so bila 

predvidena dela neusklajena z ljudmi, ki tam živijo in bodo zaradi tega imeli težave pri 

dostopanju do svojih domov.  

 

Ljudje, ki tam živijo, opozarjajo, da so dobili zgolj obvestila o samovoljni postavitvi začasnih 

obvozov in postajališč brez posveta z lokalnimi prebivalci. Tako smo dobili kritike ljudi iz 

območij Medvedove in Frankopanske ulice, da niso bili obveščeni o novi načrtovani liniji LPP. 

Ker je območje tudi pod posebnim režimom zaradi bližine šole (dokument »Načrt varnih 

šolskih poti« vključuje tudi to območje, vir: https://sola-siska.si/), in bližine vrtca Čenča, pa se 

porajajo tudi druga, varnostna vprašanja. Varnost otrok in njihovih staršev pri prihodu in 

odhodu v vrtec in šolo je potrebno zagotoviti ne glede na dela, ki se izvajajo v bližini.  

 

Pristojne v MOL tako sprašujem: 

 Kakšna je bila komunikacija s prebivalci glede gradbenih del na izpostavljenih 

območjih? 

 Ali ste upoštevali bližino šole in vrtca ter pripadajoč šolski okoliš in območje vrtca pri 

načrtovanih spremembah prometne ureditve in gradbenih del?  

https://sola-siska.si/


 

 Kako boste na teh območjih poskrbeli za otroke in njihove družine, ki želijo varno priti 

do vrtca in šole? 

 Ali bo Policija sodelovala z nadziranjem in urejanjem prometa ter zagotavljala varnost 

otrok in njihovih družin?  

 

 

Lepo pozdravljeni, 

  

                            dr. Tina Bregant, 

                             mestna svetnica 


